

**COVID-19  
Testing  
Service**
**Deep Throat Saliva Test**

- Result**
- Received specimen **before** 12:00, report can be collected **before 22:00 on the same day.**
  - Received specimen **after** 12:00, report can be collected **before 12:00 on the next day.**

Collection of Report & Health Certificate at 7F Laboratory, from 08:00-22:00.

**Fee**

**HK\$1,000**  
(Excluding doctor's consultation fee)

**Collecting  
Method**

No food or drink, mouthwash and brushing within 2 hours before specimen collection. The specimen can be submitted to our hospital.

**Appointment**

**Please make an appointment as daily quota is limited.**  
**BOOKING: (852) 3651 8808**

We provide COVID-19 test, which requires a doctor's consultation before testing.  
For more details, please refer to Important Note before coming to Hospital

**2019冠狀  
病毒測試**
**深喉唾液化驗\***
**結果**

- 12:00前提交樣本, 同日22:00前可提取報告**
- 12:00後提交樣本, 翌日12:00前可提取報告**

請到本院7樓化驗室 (08:00-22:00) 領取報告及健康證明

**收費**

**港幣\$1,000**  
(不包括醫生診症費用)

**採集方法**

採集樣本前, 2小時不可飲食、漱口及刷牙。完成後, 請將樣本交回本院。

**預約**

**每日測試名額有限, 敬請先行致電預約。**  
**電話: (852) 3651 8808**

Information sheet on  
specimen collection,  
demonstration video



收集深喉唾液樣本  
病人須知



本院提供2019冠狀病毒檢測, 檢測前請先諮詢醫生, 詳情請瀏覽到院前的重要注意事項。

**Important Note before Coming to Hospital:**

1. Our clinical laboratory and pathology is a designated institution recognised by the HKSAR Government to provide COVID-19 test.
2. In-patients: Before admission, please provide a valid negative COVID-19 test result from a designated lab. If you wish to process the saliva sample at HKAH-SR, ensure it is submitted within 72 hours before admission.
3. Our hospital provides limited Nasopharyngeal swab tests (NPS). Please consult your doctor in order to conduct this test.
4. During this busy period, if reports are not received, kindly email [hkahsrcovid@hkah.org.hk](mailto:hkahsrcovid@hkah.org.hk). Thank you for your patience.
5. In accordance with CHP reporting guidelines, the doctor will notify the CHP about suspected cases; CHP will then arrange patient transferral to a public hospital.
6. All patients must follow the established infection control and diversion procedures.
7. Please wear masks in the hospital.

**到院前的重要注意事項:**

1. 本院病理化驗中心獲香港特別行政區政府(政府)列為認可進行新型冠狀病毒的醫療檢測指定機構。
2. 住院:入院前,病人需持有指定機構的新型冠狀病毒測試陰性結果。如欲交由香港港安醫院—司徒拔道處理唾液樣本,請確保在入院前72小時內提交。
3. 本院提供有限度鼻咽拭子測試,建議閣下選擇測試前,先諮詢醫生意見。
4. 在這段繁忙時間,如未收到報告請發送電郵到[hkahsrcovid@hkah.org.hk](mailto:hkahsrcovid@hkah.org.hk),不便之處,敬請見諒。
5. 如患者符合衛生防護中心新型冠狀病毒的呈報準則,醫生將通知衛生防護中心,並按中心指引將患者轉送到公立醫院。
6. 所有到本院求診的病人,請依從既定的感染控制及分流程序。
7. 敬請在院內佩戴外科口罩。